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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e valamilyen formában támogatni a kormány 
a hazai fitnesz-szektort a kormányzati rezsiemelő intézkedések után? " 

Tisztelt Miniszter Úr,

A napi testedzés, a mozgás, a testi tudatosság szoros kapcsolatban áll nemcsak a fizikai, de a lelki
egészség állapotával  is.  A városi  rohanó életmódot  folytató embereknek egyik leggyakrabban a
fitnesz-termek adnak lehetőséget a napi edzésre. A fitnesz, a torna, az úszás preventív értéke és
egészségmegőrző hatása rendkívüli jelentőségű, természetesen a stresszmentes élet és a megfelelő
táplálkozás mellett.

A rezsiárak  növekedése miatt  a  hazai  edzőtermek,  uszodák számos esetben a  jelentős  jegy-  és
bérletáremeléssel próbálják tompítani a durván, hatszorosára emelkedő villanyszámlát,  máshol a
szaunát kapcsolják ki. Sajnos a vendégek nagy eséllyel már most kevesebb szolgáltatásért fizetnek
többet. Egyértelmű, hogy a meredeken felfelé kúszó energiaárakkal jelenleg a hazai fitneszszektor
is komoly veszélybe került. A koronavírussal járó első terem és uszodabezárási hullám után most
már zajlik a második.

Annak ellenére,  hogy a fitneszbérlet  nem a szigorúan vett  létfenntartáshoz szükséges  költségek
egyike,  különösen nem egy  gazdasági  válság  idején,  egy  nem sportra  nevelt  ifjúság,  egy nem
aktívan mozgó populáció már öt éven belül elviselhetetlen terheket róhat az egészségügyre. A hazai
fitnesz-szektor szerepe kiemelkedő a populáció egészségének szempontjából!

 

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter Urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Tervezi-e valamilyen formában támogatni a kormány a hazai fitnesz-szektort?
2. Milyen módon segítik a magyar lakosság egészséges életvitelét, napi, heti rendszerességgel



 
végzett testedzését?  

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2022. 09.09.
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